
 

 

 
 
 
 
 
Številka: 900-1/22 
Datum: 08. 06. 2023  
 
 

Z A P I S N I K 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 

ki je bila v četrtek, 8. 6. 2023, ob 19.00 uri, v dvorani PGD Sodražica. 

 
Prisotni člani občinskega sveta: Zvonko Janež, Zdenka Lušin, Jelka Pakiž, Ernest Pirnat, Drago Arko, 
Franc Lesar, Evgen Zajc, Branko Arko, Karmen Kordiš 
Odsotni člani občinskega sveta:/ 
 
Ostali prisotni: 

- župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava: Darja Vetrih 
- gosti: Stojan Rovan, Skupna občinska uprava, Marijan Cimprič, PP Ribnica, Jože Drobnič, 

predsednik Nadzornega odbora  
- predstavniki medijev: / 

 
Blaž Milavec je pozdravil prisotne in ugotovil prisotnost devetih članov občinskega sveta ter s tem 
sklepčnost. Posebej je pozdravil goste: Marijana Cimpriča iz PP Ribnica, Stojan Rovan, Skupna občinska 
uprava, in Jožeta Drobniča, predsednika NO. 
Predstavil je predlog dnevnega reda. Svetniki na predlog niso imeli pripomb in so soglasno potrdili 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Obravnava zapisnikov 4. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 4. redne seje. 
2. Poročilo Policijske postaje Ribnica za leto 2022. 
3. Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2022. 
4. Poročilo Nadzornega odbora Občine Sodražica za leto 2022. 
5. Imenovanje koordinatorice/koordinatorja za enake možnosti žensk in moških.  
6. Sklep o dopolnitvi Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sodražica 

za leto 2023. 
7. Pobude in vprašanja.* 
8. Razno. 

 
 
AD/1 Obravnava zapisnika 4. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 4. redne seje 
Občinski svet na zapisnik 4. redne seje ni imel pripomb.  
 

SKLEP: 
 

Potrdi se zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 20. 4. 2023. 
 
Občinski svet ni imel pripomb in dodatnih vprašanj k realizaciji sklepov 4. redne seje. 
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AD/2 Poročilo Policijske postaje Ribnica za leto 2022 
Marijan Cimprič, namestnik načelnika PP Ribnica, je predstavil poročilo oz. analizo varnosti na območju 
občine Sodražica. Poročilo je bilo podano primerjalno glede na pretekla leta. Povedal je, da pri kaznivih 
dejanjih izstopajo tatvine. Obrazložil je splošne naloge, stanje glede prometnih nesreč, obravnave 
migracij, …  
Župan je povedal, da je stanje kot kaže zaenkrat zadovoljivo, je pa povprašal, kako je s stanjem drog 
na našem območju. Cimprič je obrazložil, da je pri učinkovitosti policije potrebno najprej prejeti 
prijavo. Povedal je, da je problematika prisotna, da pa dejansko ne dobijo konkretnih podatkov s 
terena, prav tako pa je tudi težko slediti vsem drogam, saj je težko prepoznati vse substance, ki so 
prepovedane. 
Razpravljali so Drag Arko, Marjan Cimprič, Blaž Milavec, Franci Lesar, Zvonko Janež, Ernest Pirnat, 
Branko Arko. Razprava je tekla o problematiki Romov, ki delajo škodo na ekoloških otokih, ter vožnji z 
motorji in štirikolesniki v naravi. Nadalje je razprava tekla o povečanem števil policistov na terenu kot 
posledica ukinitve meje s Hrvaško ter o pritožbah zoper delo policistov na PP Ribnica, kjer je bilo 
povedano, da so res redke, za območje Sodražice pa jih praktično niti ni bilo. Vprašanje je bilo tudi o 
prisotnosti policije v OŠ Sodražica, pri čemer je Cimprič pojasnil, da je večina prisotnosti zaradi dobrega 
sodelovanja in preventivnega sodelovanja, je pa bilo nekaj obiska tudi zaradi nasilnega medvrstniškega 
vedenja. Nadalje je razprava tekla o cestno prometnih prekrških na našem območju. V razpravo se je 
vključil tudi predstavnik SOU in podal podatke o radarskih meritvah hitrosti na cestah, ki jih beleži MIR. 
Izpostavil pa je, da je večja obremenitev za ceste v sodraški občini tranzitni promet, še posebno tovorni 
promet. Cimprič je dodal, da se je kultura v cestnem prometu bistveno izboljšala, hitrosti v naseljih so 
se znižale. Župan je povedal, da sta v občini tudi dva merilca hitrosti, ki zgolj za statistiko beležita 
prekoračitve in podatki kažejo, da velika večina vozi po omejitvah, se pa najdejo izjeme, ki tudi sredi 
dneva znatno prekoračijo hitrost v naselju.  
 
 
AD/3 Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2022 
Stojan Rovan je kot vodja SOU oz. Medobčinskega inšpektorata in redarstva v letu 2022 podal poročilo 
za leto 2022, in sicer na področju inšpekcijskega nadzora in redarstva. Obrazložil je, katere so 
pristojnosti MIR, katera področja je obravnaval inšpektorat ter podal poročilo za področje redarstva. 
Podal je še finančno poročilo SOU.  
Razprave ni bilo, je pa župan izpostavil, da se tovorni promet skozi Sodražico dejansko konstantno 
povečuje, tudi proti Dolenjski, saj se marsikdo namensko izogiba ljubljanski obvoznici in avtocesti, pa 
tudi proti Gorskemu Kotorju. Izrazil je željo, da bi železnica odigrala pri tem tovoru večjo vlogo.  
 
 
AD/4 Poročilo Nadzornega odbora Občine Sodražica za leto 2022 
Jože Drobnič je podal poročilo Nadzornega odbora, in sicer je povedal, da je NO opravljal delo na 
podlagi lastnega načrta, saj niso prejeli predlogov in pobud za obravnavo bodisi s strani občinskega 
sveta ali občanov. Tako so obravnavali oz. preverjali plače, investicijo v Žimaricah (cesta, vodovod), 
projekt Sprehod skozi naše trge (fontana), prihodke od premoženja, sofinanciranje v kmetijstvu ter 
dodatno še pregled evidence osnovnih sredstva občine. Podrobneje je obrazložil posamezna področja 
nadzora in predstavil ugotovitve. 
Župan je obrazložil, da je bila dokumentacija dostavljena za leto 2022, da pa je NO pregledoval tudi 
dokumentacijo za dela, ki se izvajajo še v letu 2023 in v času pregleda investicije še niso bile zaključene, 
zato je bila tudi dokumentacija, ki jo je želel NO, zaključena in dostavljena po zaključku dela 
nadzornega odbora.  
Razprave ni bilo. 
Župan je ob tem svetnike seznanil tudi, da je v tem času potekala tudi notranja revizija poslovanja 
občine. 
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AD/5 Imenovanje koordinatorice/koordinatorja za enake možnosti žensk in moških 
Darja Vetrih je obrazložila, da Zakon o enakih možnostih žensk in moških določa temelje za izboljšanje 
položaja žensk in ustvarjanje enakih možnosti žensk in moških na političnem, ekonomskem, socialnem, 
vzgojno-izobraževalnem ter na drugih področjih družbenega življenja. 30. člen Zakona o enakih 
možnosti žensk in moških tako določa, da imajo občine lahko koordinatorico oziroma koordinatorja za 
enake možnosti, ki sodeluje pri pripravi in izvajanju nacionalnega programa za enake možnosti žensk 
in moških, ki se nanaša na samoupravne lokalne skupnosti, predlaga ukrepe in aktivnosti na področju 
ustvarjanja enakih možnosti ter ima svetovalno vlogo pri oblikovanju rešitev za doseganje namena 
tega zakona v okviru posamezne lokalne skupnosti.  
Na podlagi navedenega župan predlaga, da Občina Sodražica imenuje koordinatorico oziroma 
koordinatorja za enake možnosti žensk in moških v Občini Sodražica za mandatno obdobje 2022-2026. 
V ta namen je Občina Sodražica objavila javni poziv za podajo kandidatur, predlogov pa ni bilo.   
Zvonko Janež je pojasnil predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, da se za 
predstavnico imenuje Karmen Kordiš, ki je k navedenemu podala soglasje. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji   

SKLEP: 
 

Za koordinatorico za enake možnosti žensk in moških se za mandatno obdobje 2022 – 2026 imenuje 
Karmen Kordiš. 
 
 
AD/6 Sklep o dopolnitvi Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Sodražica za leto 2023 
Župan je pojasnil, kateri dve parceli se dodajata v letni načrt razpolaganja in za kakšen namen. Povedal 
je, da je za parcelo na Gori podana vloga za odkup, občina pa je parcelo dobila v zapuščinskem 
postopku. Povedal je, da je k vlogi dal pozitivno mnenje Odbor za finančne zadeve in upravljanje s 
premoženjem občina. Obrazložil je, da parcela v Zamostcu namenjena menjavi s parcelo, kjer se sicer 
nahaja občinska infrastruktura. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji SKLEP: 

 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Sodražica (Ur. l. RS, št. 32/2011, 191/2020 in 159/2022), 24. člena 
Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 
79/2018) in 2. člena Uredbe o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. 
RS, št. 31/2018) je Občinski svet Občine Sodražica na 5. redni seji, dne 8. 6. 2023, na predlog župana 
sprejel naslednji 

 
S K L E P 

o dopolnitvi Sklepa o Letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sodražica 
za leto 2023 

 
1. člen 

S tem sklepom se v skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 79/2018) in 2. členom Uredbe o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 31/2018) dopolni Letni načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Sodražica leto 2023. 
 

2. člen 
V letni načrt razpolaganja nepremičnega premoženja Občine Sodražica se dodajo naslednja zemljišča:  
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Zap. 
št. 

K.o. in šifra k.o. Parcelna št. Površina 
parcele v m2 

Ocenjena, posplošena ali orientacijska 
vrednost nepremičnine 

1. 1621-Gora 2352 1.123 3.396,00 EUR 

2. 1622-Zamostec  1329 867 2.601,00 EUR 

 
3. člen 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Sodražica in je sestavni del 
proračuna Občine Sodražica za leto 2023. 
 
Številka: 478-34/22 
Datum: 8. 6. 2023 
         Župan Občine Sodražica 
                  mag. Blaž Milavec  

 
 
AD/7 Pobude in vprašanja 
Pobudo je 4. 6. 2023 po e –pošti podal Branko Arko, in sicer glede možnosti umiritve prometa na 
Prvomajski cesti, iz smeri Zamostca. Predlagal je, da se bodisi premakne tabla za naselje ali označi 
cestišče za zmanjšanje hitrosti oz. postaviti merilec hitrosti ali celo stacionarni radar. Župan je povedal, 
da bo pobudo obravnaval občinski Svet za preventivo, k predlaganim ukrepom Sveta pa bo potrebno 
pridobiti tudi soglasje Direkcije RS za ceste, saj gre za regionalko.  
 
 
AD/8 Razno 
Župan je svetnike seznanil s stanjem na projektih, ki so v teku oz. se pripravljajo, in sicer cesta v 
Podklancu, cesta na Goro, kanalizacija Zamostec, ter projektih, ki so v sofinanciranju države, pešpot iz 
Zamostca in krožišče na Vinicah. 
 
Svetnike je povabil na prireditve v juniju, juliju in avgustu. 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.20. 
 
 
 
 
 
Zapisala:         Župan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih            mag. Blaž Milavec l. r. 


